

Dear Vendor,

This e-mail is a friendly reminder to inform you the Ottawa Police Service is transitioning to the SAP Ariba Network to streamline our accounts payable processes. The Ottawa Police Service is partnering with SAP Ariba to electronically exchange purchase order and invoices with our suppliers - improving invoice processing timelines and the supplier experience.

[Please take a few minutes to complete the following survey \[forms.office.com\]. The information provided will assist the Ottawa Police Service in better transitioning you to the Ariba Network. If the vendor is already enabled on Ariba network through City of Ottawa, please also fill out Question 5 on survey and no additional action required specifically for Ottawa Police Service enablement.](#)

You will receive an official project notification letter from the Ottawa Police Service that will include next steps in joining the Ariba Network. There is no further action required at this time. Vendors can transact on the network in a limited capacity using a **free account**. Alternatively, to take advantage of the full functionality of the Ariba Network, you may choose to upgrade your account.

[For more general information on benefits, fees, and future changes to business processes, please visit ottawa.ca. Please note to contact \[opsvendorenablenent@ottawapolice.ca\]\(mailto:opsvendorenablenent@ottawapolice.ca\) for any questions related to Ottawa Police SAP Ariba. \*\*DO NOT\*\* use Supplier Support Team email on City of Ottawa website.](#)

Please complete the survey within next 10 business days so the next steps of Supplier Enablement can be performed and completed in a timely manner.

*Ottawa Police Service Vendor Enablement Team*  
[opsvendorenablenent@ottawapolice.ca](mailto:opsvendorenablenent@ottawapolice.ca)

\*\*\*\*\*

Cher Fournisseur,

Ce courriel est un rappel amical pour vous informer que le Service de police d'Ottawa est en train de passer au réseau SAP Ariba afin de rationaliser nos processus de comptes fournisseurs. Le Service de police d'Ottawa s'associe à SAP Ariba pour échanger électroniquement les bons de commande et les factures avec nos

fournisseurs, améliorant ainsi les délais de traitement des factures et l'expérience des fournisseurs.

[Veuillez prendre quelques minutes pour répondre au sondage suivant \[forms.office.com\]. Les informations fournies aideront le Service de police d'Ottawa à mieux vous faire passer au réseau Ariba. Si le fournisseur est déjà activé sur le réseau Ariba via la Ville d'Ottawa, veuillez également remplir la question 5 du sondage et aucune action supplémentaire n'est requise spécifiquement pour l'activation du Service de police d'Ottawa.](#)

Vous recevrez une lettre officielle de notification de projet du Service de police d'Ottawa qui inclura les prochaines étapes pour rejoindre le réseau Ariba. Aucune autre action n'est requise pour le moment. Les vendeurs peuvent effectuer des transactions sur le réseau dans une capacité limitée en utilisant un compte gratuit. Alternativement, pour profiter de toutes les fonctionnalités d'Ariba Network, vous pouvez choisir de mettre à niveau votre compte.

[Pour obtenir des renseignements plus généraux sur les avantages, les frais et les changements futurs aux processus opérationnels, veuillez visiter \[ottawa.ca\]\(http://ottawa.ca\). Veuillez noter de contacter \[opsvendorenablment@ottawapolice.ca\]\(mailto:opsvendorenablment@ottawapolice.ca\) pour toute question relative au SAP Ariba de la Police d'Ottawa. N'UTILISEZ PAS le courriel de l'équipe de soutien des fournisseurs sur le site Web de la Service de police d'Ottawa.](#)

Veillez répondre à l'enquête dans les 10 prochains jours ouvrables afin que les prochaines étapes de l'activation des fournisseurs puissent être effectuées et complétées en temps opportun.

*Équipe d'habilitation des fournisseurs du Service de police d'Ottawa*  
[opsvendorenablment@ottawapolice.ca](mailto:opsvendorenablment@ottawapolice.ca)